
Návštěva odborných pracovníků - členů „Asociace“ – ve firmě 

Umikov-CZ s.r.o. Libáň v rámci akce kurzů CPV 2025 při příležitosti 

firmou pořádaných „Dnů otevřených dveří“ 

 

Na základě programu pravidelných odborných seminářů pořádaných každoročně výborem RS 

50 p.s. jsme využili nabídku společné návštěvy akce, kterou už několik let organizuje významný 

hráč na trhu s dodávkami, montáží, servisem a opravami nakládacích jeřábů pro zákazníky v 

celé naší republice ale i na Slovensku. 

Tento obor není jedinou specializací firmy, také navrhuje a dodává dopravní techniku pro 

dopravu dřevní hmoty ke zpracování, pro dopravu kontejnerů apd. I pro tento sortiment 

zajišťuje servis a opravy, dodává ND. 

Samozřejmostí je zajištění odborného školení pro obsluhovatele dodávaných strojů. 

Firma sídlící v podhůří Železných hor existuje již více jak 20 let a stále se rozvíjí. 

S nápadem navštívit akci „otevřené dveře v Umikovu“ přišel při projednávání programu CPV 

2025 na členské schůzi v únoru letošního roku Ing. Antonín Linhart, který je letitým 

spolupracovníkem firmy Umikov. Vzhledem k stále menší návštěvnosti zájemců o setkání 

odborníků na ZZ „tváří v tvář“ zvolil výbor ke zjištění zájmu e-mailovou dotazníkovou akci. 

Přihlášených členů – a nejen z RS 50 – bylo nakonec 14. Sešli jsme se tedy ve středu 24.dubna 

v reálu firmy na Libáni. Počasí nám přálo a po úvodních informacích, které nám zprostředkoval 

p. Michal Černil jsme si mohli prohlédnout vystavenou techniku – Přepravní soupravy s různým 

uspořádáním montáže a provedení nakládacího jeřábu, přívěsné vozy, samostatné NJ určené 

k montáži na zákazníkem přivezené vozidlo. To byla příležitost k podrobné prohlídce vystavené 

techniky a vznesení celé řady dotazů našich kolegů RTZZ, které p. Černil zodpověděl. Týkaly 

se hlavně zkušeností s odhalováním příčin poruch a havárií systémů NJ v těžkém lesním 

provozu, vlivem kvality obsluhy na četnost závad, způsobu jejich oprav, případně jejich 

předcházení. Zkušený revizní technik má někdy velice záludné otázky z praxe, ale právě 

takováto setkání mu mohou velice pomoci.  

Na chvilku se u naší skupiny zastavil i ředitel společnosti p. Jiří Kolář, který v krátkosti popsal 

historii a další směřování firmy. 

Je na místě poděkovat hlavnímu organizátorovi akce Ing. Linhartovi, p. Černilovi i p. řediteli 

Kovářovi. Z pohledu firmy je takováto akce určitě směřována na získání nových zákazníků a 

upevnění vztahu se stávajícími. Věříme, že naši revizní technici mohou svým klientům předat 

takové informace, které nakonec nové zájemce o služby firmy Umikov-CZ přivedou. 

 

Miloš Mach, RS 50 p.s. 

  

 

 


